
PROTOKÓŁ Nr 2/2010 

z posiedzenia Rady Gminy 

w Osieku odbytego w dniu 28 grudnia 2010 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad w Osieku 

godz. 1700 

 

W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych, (jeden rady nieobecny – usprawiedliwiony) (lista 

obecności w załączeniu). 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kłos, który powitał 

wszystkich Radnych, Wójta, sołtysów i wszystkich zebranych. 

 Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność 

obrad oraz przedstawił proponowany porządek obrad wraz z wnioskiem Zastępcy Wójta o 

dodanie do porządku obrad pod głosowanie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

Wójta Gminy Osiek. 

 

Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej I sesji Rady Gminy z dnia 1 grudnia 2010 roku. 

Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0  

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok. 

Proponowane zmiany omówił Skarbnik Gminy Pan Andrzej Krzywiński. Pani Teresa Eggert – 

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej dodała, Ŝe proponowane zmiany zostały bardzo 

szczegółowo omówione podczas spotkania połączonych komisji, które wnoszą o przyjęcie 

projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0  



Uchwała Nr II/6/2010 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie wskazania banku do obsługi bankowej Gminy 

Osiek. 

Potrzebę podjęcia uchwały w sprawie wskazania banku do obsługi bankowej Gminy Osiek 

omówił Skarbnik Gminy Pan Andrzej Krzywiński. Pani Teresa Eggert dodała, Ŝe połączone 

komisje przychylają się do zapisów zaproponowanej treści uchwały i wskazanego banku, i 

wnoszą o przyjęcie projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0  

Uchwała Nr II/7/2010 w sprawie wskazania banku do obsługi bankowej Gminy 

Osiek została podjęta jednomyślnie. 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę gruntów stanowiących 

własność Gminy Osiek, połoŜonych w miejscowości Osiek, na grunty stanowiące własność 

osób fizycznych. 

Proponowaną treść i potrzebę podjęcia uchwały omówiła Pani Wójt Stanisława 

Kurowska. Pani Teresa Eggert, Przewodnicząca Połączonych Komisji dodała, Ŝe komisje 

zdają sobie sprawę z konieczności utworzenia drogi poŜarowej do sali gimnastycznej i 

wnoszą o przyjęcie projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0  

Uchwała Nr II/8/2010 w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę gruntów stanowiących 

własność Gminy Osiek, połoŜonych w miejscowości Osiek, na grunty stanowiące własność 

osób fizycznych została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa 

miejscowego. 

Potrzebę podjęcia uchwały omówiła Inspektor Urzędu Gminy Pani Małgorzata Klein. Pani 

Teresa Eggert, Przewodnicząca Połączonych Komisji dodała, Ŝe komisje wnoszą o przyjęcie 

projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 



• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0  

Uchwała Nr II/9/2010 w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa 

miejscowego została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia statutu Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Osieku. 

Pani Teresa Eggert, Przewodnicząca Połączonych Komisji powiedziała, Ŝe na posiedzeniu 

połączonych komisji była Pani Kierownik Środowiskowego Domu Samorządowego w Osieku 

Pani Justyna Karczewska, która wyczerpująco opowiedziała przyczyny i potrzebę podjęcia tej 

uchwały ze względu na fakt, Ŝe zapisy w statucie obowiązującym są nieaktualne w związku 

ze zmieniającymi się przepisami oraz Ŝe komisje wnoszą o przyjęcie projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0  

Uchwała Nr II/10/2010 w sprawie zatwierdzenia statutu Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Osieku została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 i 8 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Osiek. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia preliminarza na realizację zadań Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Osiek na rok 2011. 

Uchwały omówiła Pani Małgorzata Klein, Inspektor Urzędu Gminy. Pani Teresa Eggert, 

Przewodnicząca Połączonych Komisji przedstawiła stanowisko komisji oraz Ŝe komisje 

wnoszą o przyjęcie projektu tych uchwał. 

Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0  

Uchwała Nr II/11/2010 w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Osiek została podjęta jednomyślnie. 

 

Przeprowadzono głosowanie: 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  



• wstrzymało się od głosu - 0  

Uchwała Nr II/12/2010 w sprawie uchwalenia preliminarza na realizację zadań Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Osiek na rok 2011 została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 9 i 10 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia budŜetu na 2011 rok. 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Osiek na lata 2011 – 

2022. 

Skarbnik Gminy Osiek, Pan Andrzej Krzywiński odczytał Uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie opinii o projekcie uchwały budŜetowej Gminy Osiek 

na rok 2011 oraz moŜliwości sfinansowania deficytu budŜetu (w załączeniu), która to 

opiniuje pozytywnie oraz uchwałę w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011 – 2022. 

Pani Teresa Eggert Przewodnicząca połączonych komisji dodała, Ŝe Pan Skarbnik wszystko 

wyjaśnił na posiedzeniu komisji, gdzie omówiony został projekt budŜetu na 2011 rok oraz 

zgodnie z zaleceniami RIO do tego budŜetu zostały wniesione odpowiednie poprawki. Komisje 

są za przyjęciem budŜetu na 2011 rok. 

Pan Przewodniczący Jerzy Kłos spytał, czy ze strony radnych są jakieś uwagi, czy jesteśmy 

zgodni? Uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0  

Uchwała Nr II/13/2010 w sprawie przyjęcia budŜetu na 2011 rok została podjęta 

jednomyślnie. 

 

Przeprowadzono głosowanie: 

• za – 13 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 1  

Uchwała Nr II/14/2010 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Osiek na lata 

2011 – 2022.została podjęta liczbą głosów 13 przy jednym głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Osiek. 

Potrzebę podjęcia stosownej uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy Osiek 

wyjaśniła Pani Irena Patan – Zastępca Wójta, dodając, Ŝe wynagrodzenie pozostaje bez 

zmian. 



Pani Teresa Eggert – Jak powiedziała Pani Irena Patan, stawki wynagrodzenia wójta są 

najniŜsze, a składniki wynagrodzenia są niezaleŜne od nas. Komisje są za przyjęciem 

uchwały. 

Przystąpiono do głosowania 

• za - 14 głosów  

• przeciw - 0  

• wstrzymało się od głosu - 0  

Uchwała Nr II/15/2010 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Osiek została 

podjęta jednomyślnie. 

 

Ad. 12 Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej (z kalendarza wójta w załączeniu). 

 

Ad. 13 Wolne wnioski. i zakończenie obrad. 

Pani Wójt Stanisława Kurowska – W sprawie PKS – 13 grudnia odbyło się spotkanie z 

przedstawicielami PKS Starogard Gdański. Mają być wycofane dwa nierentowne kursy ze 

Smętowa (1520 i 1720). PKS przeliczając dochody w zestawieniu z kilometrami uznało za 

nierentowne. Z kalkulacji wynika, Ŝe Gmina powinna ok. 5 tys. zł miesięcznie dopłacać do 

tych kursów. W skali roku wychodzi ok. 60 tys. zł aby utrzymać te kursy.  

Pani Teresa Eggert – Jeśli chodzi o kursy, to „Co oni sobie myślą?” Najpierw doprowadzono 

do takiej sytuacji, Ŝe jest coraz mniej pasaŜerów, teraz „obcinają” kursy, a my musimy 

dopłacać! Czy starostwo nie moŜe dołoŜyć, skoro ma ok. 80 % udziałów? A my martwimy się, 

by zapewnić transport. 

Pani Wójt – Na konwencie wójtów była mowa, Ŝe starostwo dopłacać nie będzie. PKS nie 

zarabia na przewozach pasaŜerskich, a zarabia na wycieczkach itp. Stanowisko jest takie, Ŝe 

przewozy pasaŜerskie muszą wyjść „na zero”, a jeśli gmina chce utrzymać dany kurs to musi 

dopłacać.  

Pan Jan Ciarkowski – Ustalić ile jest dzieci, młodzieŜy dojeŜdŜającej do szkół w Smętowie, 

zorganizować spotkanie z rodzicami. MoŜe niech jedni zawoŜą do szkoły, a inni przywoŜą.  

Pan Wojciech Cherek  - PKP bardzo często zmienia swój rozkład jazdy, a PKS nie moŜe tak 

zmieniać – nie ma takiej moŜliwości.  

Pan Mirosław Łobocki – A dlaczego nie wejść we współpracę z Owsiakiem? 

Pani Wójt udzieliła wyjaśnień, Ŝe rozmowy w tej kwestii były juŜ przeprowadzone. 

Pani Teresa Eggert – Czy naszymi gminnymi autobusami, samochodami nie moŜna by tych 

kursów zrobić? 

Pani Wójt udzieliła wyjaśnień na to pytanie. 

Pan Jerzy Kłos – Dzisiaj nie jesteśmy w stanie wypracować sensownego stanowiska w tej 

sprawie. 

Pani Wójt – Jak mowa o PKS-ach to i przystankach autobusowych. Proszę sołtysów o 

odśnieŜenie przystanków. 



Pan Jerzy Kłos – Czy są jeszcze jakieś pytania i wnioski? 

 

Pytań i wniosków nie było. 

Na tym II Sesję Rady Gminy Osiek zakończono. 

 

Ad. 14 Zakończenie obrad. – godz. 1930 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Klein 


